
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

 
 

    Poznań, 14 sierpnia 2020 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: Wniosku złożonego w ramach Funduszu Inwestycji Samorządowych. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W poniedziałek 10 sierpnia 2020 roku minął termin składania przez samorządy wniosków 

w ramach Funduszu Inwestycji Samorządowych. Proszę o informacje (najlepiej o przedstawienie 

kopii wniosku) jakie inwestycje Miasto Poznań chce zrealizować w ramach Funduszu Inwestycji 

Samorządowych. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


